
pRoToKół, nr lgt2ol.6
z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i Sportu

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 24 czetwca 2016 r.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

w posiedzeniu udział wzieli:

1. Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy,
2. Katarryr'a Sikora - Dyrektor GZDSO,
3. Dyrektorka Szkoły Podstawowej w Nowym Dworze,
4. Dyrektorka Girnnazjurn w Strzybodze.

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzęnia komisji.
2. stwierdzenię prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 12/2016 z dnia I czersłca

2016 r.
4. Zapoznanie z projektami organizacyjnymi szkół na rok szkolny

2016 l 2oI7 .

5. przegląd szkół pod kątem zaplanowania remontów na okres
wakacyjny.

6. Omówienie projektów uchwał.
7. Sprawy różne.
B. Zakończertię obrad.

Lista obecności stanowi załqcznlk nr J do protokołu.

Nieobecną Rądną: p. B. Dgszkolaska

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
O godz. I2Io posiedzenie otworzyła Barbara Marcinkowska

Przewodnicząca Komisji, który przywitała przybyłych członków Komisji
ora7. pracowników Urzędu.
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Ad,. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad i ptzylęcie porządku
obrad.
Przewodnicząca Komisji stwierdzlła, że w posiedzeniuuczestniczy 5

członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i
decyduje o prawomocności obrad.

Następnie odczytala porządek obrad zarządzlła głosowanie w
sPrawie Porządku obrad. Członkowie Komisji w obecności 5 radnych
jednogłoŚnie przyjęli proponowany porządek obrad, który stanowi
załqcznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokoła z obrad komisji nt t2|2o1.6 z dnia 1
czerwca 2O16 t.

Protokół Nr I2l2aI6 z posiedzenia Komisji, które odbyło sięv 1 czerwca 2016 r. znajduje się na sali. Nie zgłoszono uwag do protokołu.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 12/2aI6.

Ad. 4 Zapoznanie z projektami organizacyjnymi szkół na rok
szkolny 2OL6l2Ol7 .

Informację w tym zakresie przedstawiła Katarzyna Sikora Dyrektor
GZDSO. Zaznaczyła, że arkusze te nie są projektami \ęcz są już
zatwierdzonymi arkuszami które do końca maja musiały być
zatwierdzone zarządzeniem Wójta Gminy {Zarządzenie nr 24 12016 z
23 maja 2076 r.).

W/w informacja stanowi załqcznźk nr 3 do niniejszego protokołu.
RadnY Grabowski - czy są zap|anowane zajęcia pozalekcyjne na\- basenie - p. Sikora - nie, nie ma w zadnej szkole zajęć na basenie.
P. Dyrektor z Nowego Dworu mamy duzy wybór zajęć

pozalekcyj nych dla uczniów.

Przgbgła Rądną Dyszkowska zwiększając skłąd. Komisji do 6 osób.

Ad. 5 przegląd szkół pod kątem zaplanowania remontów na
okres wakacyjny.

Członkowie Komisji na podstawie próśb pań dyrektorek sporząd,zili
spis propozycji remontów na okres wakacyjny (bez wyjazdu). Są to:
w szkole podstawowej w Nowym Dworze remont kotłowni,
w Gimnazjum w Strz,lrbodze malowanie świetlicy.
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Wójt zaznaczył, że remonty w tym roku ograriczymy do mniejszych,
mniej kosztownych. Były lata poprzędnie kiedy duzo inwestowaliśmy więc
terazjest mniej środków na to przeznaczonych. W Trzciannie odbędą się
remonty tzllł. gwarancyjne. Z kolęi w gimnazjum w Strzybodze pozostał
jeszcze ostatni przegląd gwarancyjny na hali sportowej.

Ad. 6 Omówienie projektów uchwał.

wójt poinformował członków komisji o planowanej sesji
nadzywaczajnej w dniu 7.07.2016 r. ze względu na podjęcie uchwały
zuriaąanej z programem usuwania wyrobów azbestowych a także
przetargami zwiry,anymi z budową wodociągów w Trzciannie
i prandotowie oraz planowanej przebudowie drogi destruktowej
Trzcianna -Doleck.

Ad'7 Sprawy t6żne.

Pan WÓjt poprosił Radną Dyszkowską o ustalenie dnia i godziny
spotkani a z projektantem placu zabaw w Rawic zowie.

Radna Marcinkowska - na jakim etapie jest planowana budowa
wodociągu w Trzciannie i Prandotowie ? - Wójt - dokumentacja jest a
Planowane rozpoczęcie szacowane jest po 15 sierpnia 2Ot6 r. tak, zeby w
tym roku również zakończyć te prace.

Radna Dyszkowska poprosiła p. Wójta o odłowienie psa błą,kającego
się między wsiami Prandotów i Rawiczów.

Ad. 8 Zakończenie obrad.
O godz. I2so Przęwodnicząca Komisji wobe c zrea|izowania porządku

obrad, zarrtknęła posied zenie Komisji.

Na tym protokół zakończono.

protokołowałą:
Katanzgna Sąulźcką
ń7."^/,o ,5J *{,",

Młodszg Referent

Przeuodnźczgła:
P rz ę u o dnlcz qc a Ko misjt

t,L*l U rrLeł_\tę
Bąrbąrą Mąrcinkoulską
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